

НАЦИОНАЛЬНЫЙ ПАРК ОЗЕРНЫЙ КРАЙ



Буркова Анастасия
2 тпи

- The Lake District of England is famous for its incredibly beautiful landscapes. This park is the largest national park in England - its area is 2279 square meters. km.

- Озерный край Англии славится невероятно красивыми пейзажами. Этот парк является самым большим национальным парком в Англии — его площадь составляет 2279 кв. км



The Lake District is not just a national park: time seems to stop here, and you are left alone with nature. Amazing landscapes, emerald green fields and meadows, sparkling water in the purest lakes will not leave anyone indifferent. The Lake District is very beautiful in autumn, when the leaves are painted in different shades of orange, hills and trees are reflected in the still water of the lakes, and fog spreads in the lowlands.

Озёрный край — это не просто национальный парк: время тут словно останавливается, и вы остаетесь наедине с природой. Удивительные пейзажи, изумрудная зелень полей и лугов, сверкание воды в чистейших озерах не оставит равнодушным никого. Очень красив Озёрный край осенью, когда листья окрашиваются в разные оттенки оранжевого, в неподвижной воде озер отражаются холмы и деревья, а в низинах стелется туман.

- Tourists usually go to the villages of Windermere or Bowness-on-Windermere, from where they begin to explore the park. You can take a boat ride on Lake Windermere to visit the village of Brockhole (tourist center)



- Туристы обычно отправляются в деревни Уиндермир или Боунесс-он-Уиндермир, откуда и начинают осматривать парк. Можно покататься на лодке по озеру Уиндермир посетить поселок Брокхоул (туристический центр)